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komore medici sestara (u daljnjem tekstu:
podetkom u 11 sbti u prostorijama Hrvatske
l4a(ulaz iz Fili idQve 5), Zagreb sa sljedeiim
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Lif rad Povjerenstava HKMS,

njegp u ku6i,
medicinske sestre u tekuioj

djelptnost,

ila na dolasku.

ka predsj ednika Povj erenstva

nk{ Stunja i Jelena Kitanovii.
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Usvajanje zapisnika sa 1 15. sjednice Vije6a

Odluka o raspisivanju izbora za dr:legate Sku

Odluka o imenovanju Sredi5njeg izbornog po
Prijedlog dopune Poslovnika o radu Vije,ia
Prijedlog dopune Pravilnika o radu Povjere

Financijsko izvje56e o sredstvima utro5enim
(kotizacije, Skolarine, bolesna stanj a),

I 0. IzvjeS6e Povjerenstva HKMS (potres),

I 1. Izvje5de o radu predsjednika HKMS,
12. Ostavka predsjednika Povjerenstva za bolnid
13. Razno.

Nazodno je 20 dlanova Vijeia.
Predsjednica Vijeda pozdravila je sve naz:odne i zah
Na sastanku niie nazolna RuZa Uremovi(i.
Dnevni red je jednoglasno usvojen, uz nadopunu:
djelatnost.
Pod todkom razno za rijed su je javili Nada Tadi6, B

Ad 1)
Usvajanje zapisnika sa 115. sjednice Viijeda IIKM
Zapisnik sa 115. sjednice Vije6a HKMS jednoglasno

Dono5enje Odluke o naknadi za telefonski ili
Dopune Statuta HKMS-a za SkupStinu -a, n4znanje,
Dopis Udruge medicinskih sestara zdrav

e usvoJen.



Ad 2)
Odluka o raspisivanju izbora za delegzrte SX<up5ti

Tajnik Komore pojasnila je kako je nova odluka o

HKMS-a, a koju su dlanovi Vijeda dobili u materijal

Poslovnika o izboru i opozivu delegata Skup5ttine

posebno izdvojila todku prema kojoj se i;zbori trebaj

zbogtoga Sto Sredi5nje izborno povjerenstvo mora

redu, usvojiti ih i poslati u podruZnice, a sve kako bi
promijenio broj delegata, u pro5lom mandatu ih je bi

dlanova u podruZnicama. Samo tri Zupanije: Flrodsk

nemaju porast broja dlanova, odnosno poveianjle

Skup5tina HKMS 6e se, prema odluci prr:dsjedrrika,

poStivati i rokovi za prigovore, sukladno Poslo'rniku

pripremanje i slanje materijala za konstituirajuriu sj

odmah u ponedjeljak poSalje pr:edsjednicima podr

na to Sto ie se sjednica Sredi5njeg izborrrog po''rjere

vezano uz po5tivanje epidemiolo5kih mjera i najma

se predsjednicima pndruZnica napisati dtr 6e sv'e

naknadno. Brankica Ividinec pitala je biraju li sie ov

Komore odgovorila je da se u veiini podruZnica bi

podruZnici i mandatu. PodruZn ice Virov itidko- pod

Zupanije ove godine ne biraju predsjednike. R-ekla j
predsjednike podruZnica. Jelena Kitanovid relkla je

kojima ima viSe zaraLenrh i gdje su zabranjena obi

Komore rekla je kako se ovdje ne radi o obiteljskim

odredaba zakona, odnosno odrZavanju skup5tirra. J

neie dozvoliti da se sve sestre okupe na jednorn mj

moguinost da se sve odgodi radi epidenrioloSkih mj

moZe odgoditi za 6 mjeseci. Tajnik Komore rekla je

produljiti mandat. Zvonimir Pardina pitao je postoji

obzirom na uputu ministra zdravstvaprema kojoj

uputa odnosi na kongrese i strudna usavr5avania. Nj

dozvolila samo zbog toga Sto r;e radi o sastank'u up

zabranien. Smatra da o svemu ttebaraztnisliti, a

ljudi zaraze. Osobito ie zabrirut radi epidemiolo5ki

okupljenih jer se moZe dogoditi da na skupStinu

on nikome ne moZe odbiti da bude nazodan na sku

nekim manj im podruZnicama. Predsj ednik Komore

PodruZnice Grada Zagreba moZe unajmiti dvorana

Ceciliia Rotim rekla le kako se sva okupljanja s vi

Zagreba. Ona je dlanica stoZera i moZe re6i kako su

organizator treba preuzeti odgovornost. U ovcrm sl

MS
isivdnj u izbora za delegate Skup5tine

na, pfipremljena temeljem novog

godi4e i predsjednici podruZnica. Tajni
predsjednik/ca podruZnice, a da to ovis
,ske, Krapinsko-zagorske i Medimursk<

kako Vije6e HKMS ne raspisuje izlore

na Kitanovid rekla je kako misli da st

u. Zvonimir Parijina pitao je postoji li
jerru Statutu HK'MS stoji kako se s

kako Vijeie HKMS ne moZe delegati

fva mogu6nost da se sve odgtldi,

zabranjuju velika okupljanja. Istina je

u jb dolazak uZagreb njegova ustan

vnog tijela Komore, inade bi mu put bi

bno b tome tko 6e biti odgovoran ako

mjefa i nemogudnosti kontrole bloja
ruZnioe njegove ZuLpanije dode i 400 lju{i, a



moLe preuzeti takvu odgovornost, osobito stoga Sto

upozorava na opasnost od Sirenja zaraze, & u ovom sl

situacija da medicinske sestre moraju iii u samoizol

zna kako bi sve organizirala. MoZe se unajmiti ,,Lisi
okupljanje. AgnezaAleksijevi6 rekla je kako su svi

dosada redeno, a ona i predsjednica njezine podruZni

Brankica ltvidinec predloZila je, buduii da postcriji

izbori odrZe tako da se glasa pojedinadno na iztrorn

bilo tesko organizirati na taj nadin 12000 sestetrra.

mora raspraviti ier je situacija k.rajnje ozbiljna. Ne

dlanovima Komore i treba znatt da ie se svako

Komore, predsjednicu Vije6a Komore i d,lanove i d
smatra da sve treba prolongirati obzirom na to da je

edukacije za medicinske sestre. Bojan Bekii sleLZe se

da ako nema delegata,nema skup5tine, a time nema

naknada.

Zvonimir Pardina predloZio je rla se privremeucr

dana ili dok se ne steknu uvjeti zab\ranir> novitL tako

Predsjednik je rekao kako se, u tom sludaju, moZe u

po5tivale epidemiolo5ke mjere. Zvonimir Pardirna je

sudionika i oni mogu najaviti svoj dolazak.lvtrir;li da

produljuje mandat postojeiim delegatima na godinu

Rotim pitala je posto.ii li pravna moguinrcst za 'vr5ite

Predsjednica Vijeia pitala je moZe li Vijeie dornijeti

trenutne epidemiolo5ke uvjete u Hrvatskoj i s'vijetu,

opasnost da dode do zaraze, a ovdje se radi o zrita

Skup5tina Komore moLe odri.ati pod korrtroliranim

Za svoju Zupaniju ne moZe znari koliki broj ljudi ie
Zupaniji 800 dlanova, trebalo bi se priprerniti kao da

rekao kako je problem to Sto se moZe po.javiti vi5e lj
dvorana. BlaZenka Stunja je rekla kako u njencrj

okuplj anj a, pogotovo ne zdravstvenim dj elatnioima.

izloLiti riziku da organizira skup5tinu, niti preuzeti

organizira Skup5tina HKMS s postoje6irn delegatim

dobiti dozvolu ravnatelja i pravnika za dolazak na

dana. Kolegice sve prate i znaiti boje se dolaziti

mi5ljenje da se sve odgodi ako se pravno moie jer j
dolazakna sljedeiu sjednicu Vijeia. Predsjednica V
slaZu s tim da nema uvjetaza<>dtLavanjr: skupiitina

kako rije5iti cijelu situaciju. Silvana Dekovii i:znij

trebali odri.ati u lipnju, medutim, prema odluci Vi
moZe li se to udiniti i u Komori" Tajnik Komore rek

Komore pa bi Vijeie moralo donijeti odluku o odg

a Vije6e raspisuje izbore za delegale

lisivanja 
izbora radi pravnog i

i u takvoj ustanovi gdjeje ona ta koja $ve

iu bi bila organizator. Ako se dogodi

rkao kako se u tom sludaju zna todan brpj

i se tpebala donijeti odluka prema kojoj se

lana ili dok se ne steknu uvjeti. Cecilija
ja dufnosti, odgovorenoje da ne postojii

rdlurkp o prolongiranju svega, obzirom rfa

ju, r{ena ustanova bi bila na koljenimaf

voljgtvo preliti na Komoru, predsjednil4a

a ili dok se ne steknu uvjeti. Cecilija

sve je odgodeno do sljedeiih uvjeta t$ pita

lurkp o prolongiranju svega, obzirom rfa

k sd ti uvjeti ne promijene. Postoji
nir4 djelatnicima. Rekla je kako se

)na. kao predsjednica podruZnice se ne riroZe

go'vornost. SlaZe se s prijedlogom da sg

I

aiNe

je kako bi
se o svemll

, vec o svllx

je da Vij
i raspisivanj aizboru radi pravnog i



fi nancij sko g funkcioni r anja. Predsj ednik Kom ore

sa sada5njim delegatima koja bi donijela odluku da

delegata na godinu dana. Tajnik Komore je rekla da

raspisivanju izbora za delegate. Agneza hleksijevii
Tajnik Komore rekla je da Skup5tina mol'a biti legal

Skup5tina je legalna ako se delegati tzaberu ili ako

mogu izabrati zbog pandemije. Predsjednik je rr:kao

obzir mogu6nost da ce sve potrajati joS godinu, dvije
budu6nost, a ne samo za ovu skup5tinu. Ivica lRaZnje

tako da se kandidati predstave na nekoj oglasno.j pl
Ljudi mogu pojedinadno uii, zaokruZiti svog kandi
predsjednik podruZnice i ostali ako ova situacija
Zvonimir Pardina rekao je da se boji moguinosl.i da

nije zarazio na Komorinom dogadanju, jer bi u tom s

Sto bi moglo uzrokovati pad sustava.

Predsjednik je pitao voditeljicu radunovodstva rnogu

Voditeljica radunovodstva rekler je kako je pitanje je
Voditeljica radunovodstva predloZila je da Vijede
dosada5njih delegata skupStine kako bi se mogla
godina mogla odraditi. Na pitanje hoie li revizi.lla pri
sigurna. Darinka Zvorc Novak predloZila je der r;e u

obzirom na trenutne uvjete. Predsjednica Vijeia pital
Ministarstvo zdravstva pa ako rninistar dozvoli da se

odrLati. Predsjednik je rekao kako zakonr;ki okuLpljan

se organizirati na lokalnoj razini prema s'vim uvjeti
Cecilija Rotim upozorila je na kontrole i mogud,e k
sanitarni inspektori. R.edeno je kako stoZeri ne6e doz

radunovodstva rekla je kako Komora ima. dovoljno
nisu odrZavali sl<upovi niti edukacrje, pa se sredlstva

mogu6nost najmaprostora u podruZnici kojije dovol
Novak rekla je da je pitanje imaju li sve podruZnice

dozvol iti takva okuplj anj a. Voditelj ica radunovod stv

nego sastanak sukladno pravnirn propisinna. Zvonimi
zdravstveni radnici ne idu na nikakva okupljarrja i da

samo na posao i kuii. Bojan Baki6 predloZio je da V
skup5tini, da predsjednik sazove izvanreclnu skupSti

testove za delegate skup5tine kako bi svi delegati mo

uz epidemiolo5ke mjere. Predsjednica Vije6a rekla j
trenutku donosi odluka o raspisivanju izbora za de

rekao je kako je njegov prijedlog da svi delegati d

im Vijeie predlaLe te da donesu proradun za slj

funkcionirati. Postavljeno je pi1.anje moZr; li se t

moZe. Sandro Vidmanid pitao je moZe li Vijeie don



delegate do stvaranja prvih mogu6ih uvjeta te o prod

Tajnik Komore rekla je da se u ovom trenLutku ne m
zna ho (e li r ev izija prihvatiti takvu o d luku. Predllo Zi

se do srijede da vremena uredu Komore koji 6e provj
moZe donijetl, atada se takva odluka moiie donijeti p

Aleksijevi6 predlaZe da se odgodi dono5enje odlluke i
voditeliici radunovodstva kako bi se razmotrile sve

rezimtala je i rekla da se predlaZe da se odluka prol
znati Sto se moZe legalno udiniti vezano uLz odluku.
Prijedlog je jednoglasno usvojen.

Ad3)
Odluka o imenovanju Sredi5njeg izbornog povje
Dono5enje Odluke odgada se do daljnjega.

Ad4)
Prijedlog dopune Poslovnika o radu Vijeda FJt

Tainik Komore rekla ie kako u lPoslovniku niie bilo
telekonferencije te ju radi operativnosti rada Vijeda t
Poslovnik ne mora iii na javnu raspravu, buduii da
rad nekog tijela i nema utjecajana ostale dlanove Ko
Dopuna Poslovnika o radu Vijeda HKMS jednoglas

Ads)
Prijedlog dopune Pravilnika o radu Povjerenstav
PredsjednicaYrjecapojasnila je kako se radi o promj
uvjetima omoguiuje rad elektronskim purtem, jednak
pojasnila je da ni ovaj Pravilnik ne mora i6i na javnu
izmjeni.
Prijedlog dopune Pravilnika o radu povjerenstava

Ad6)
Dono5enje Odluke o naknadi za telefonski ili
PredloZeno.ie da naknada bude 500 kuna za predsjed
sj ednici povj erenstva.
Odluka je jednoglasno usvojena.

Ad7)
Dopune Statuta HKMS-a za Skup5tinu HKVIS-a,
PredsjednicaYijecapodsjetila je da se rarli o dlopun

novo povjerenstvo zamedicinske sestre izvan sustav

dopune statuta radene po uzoru na ostala povj

tekstu se moZe raspravljati. Zvonimir Pardina pitao
usavrSavanja. Tajnik Komore pojasnila je da istu ovl irn4ju i povjeren stva zaprimarnu

se u ovim epidemiolo5kim
:iu HKMS. Tajnik Komore
rudu6i da se radi o tehnidkoi

lasno.je usvojen"

rad Povjerenstava HKMS
ra i 300 kunaza r)lanove povjerenstav 4po

lnog



zdravstvenu za5titu i za bolnidku dielatnost u smislu

usavrSavanja.

Ad8)
Dopis Udruge medicinskih sestara zdravstvene nj
Predsjednica Vijeia podsjetila je na prethodni dopis i
dega je zaprimljen dopis sa zamLolbom zaprezentacij
materijalima" AgnezaAleksijevid rekla je da se ne os

kao dlanica Vijeia. Smatra da pravnici kcrji pozrraju

smislu. Tajnik Komore rekla je kako Udruga inzisti
ostvariti neke mosu6nosti u smislu odnosa s F[2]

dodatnim usavr5avanjem u djelatnosti zdravstve;ne nj

ne odnosi samo na zdravstvenu njegu u kudi nego na

Zvonimir Pardina rekao je kako postoje tn'i osnrovne I

Odobrenja, a kad bi se svima pisalo Sto je zavr5io, bi
s pro5le sjednice gdje stoji da se izdaju lir;ence za

usavr5avanje. Radi se o provodenju specifidnilh pos

nj egovom mi5lj enj u postupak nij e edukaoija iz :zd

broju postupaka.

Misli da treba ostati pri sada5njim licencama (tri osn

dokazivati posebnim dokumentom kod natjelaja za

isprava. Irena Dany Holetii pitala je vidi li se Ce

odgovoreno je da ne. Ivica RaZnjevii pitao je oilekuj

usavr5avanje, tajnik Komore je pojasnila da se ne

plalanje educiranih medicinskih sestara.

Darinka ZvorcNovak rekla je kako ne postoje tri
donesena pogre5na odluka. Predsjednikje pojasnio d
dodatnim usavrSavanj em iz zdravstvene njege u kuii
pi5e u Pravilniku, zbog dega Udruga traZi da se od

izdavanja takvih Odobrenja. Tajnik Komore rel,Ja je
usavr5avanj e zakoja rje5enja donosi Ministarst,vo zd

znadi dodatno usavr5avanje za provodenj e specifi
pojaSnjenje, bududi da postoji I'ravilnik o dodalnom

Odobrenja. Ta dvapravilnika nisu sukladna pa.moli
Odobrenja i odobrenje zadodatno usavr5avanje. Taj

izdavanju, obnavljanju i oduzimanju Odobrenja za

razvijao kako se mijenjalo obrazovanje mediciriskih
izrade Pravilnika o dodatnom usavr5avan ju gdjr: je
medicinsk.ih sestara zdravstvene njege tvrdi da su on

usavrSavanjem i zbog togatraLe da se Prirvilnik izmi
za samostalan rad. Sto se tide samog pro6;rama ipita
Komore ne moZe tumaditi. BlaLenka Stunja je rekla
donesena vei detiri pravilnika. Smatra da. 6e biti lema. Sjeia se kronologije. Smatra da selsve

ge u fu6i. Rekla je da se izmjena Pravilfrika
ve kqji zavrie dodatno usavr5avanje

\r(+.f.uB4 (lcr. v9 llrl rLrrrJ\J Pr4Lrrr
je plaianje edukacije, nego dodatno

pet vrsta Odobrenja. Smatra da je

jad{jenje, bududi da se spominju vrste

Uclrlrga Leli da na Odobrenju piSe s

Minibtarstvo zdravstva nije dozvolilo d{ to

ik Kognore podsjetila je da je Pravilnik d
mostdlan rad donesen davno, a mijenjao se i

ostarri. Takocler je podsjetila na postupaft

bij eno izdav anje C)dobrenj a. Udruga
stekli neke specifi dne vje5tine dodatninl



mora rijesiti, uskladiti i naci rjesenje jer ie dodi i dru

postavlja pitanje da li i njima dati isto' Tzr,lnik Kom

dodatnom usavrSavanju odnositi i na ostale (palijati

njegu u kuii. Predsjednica Vijeda rekla jo da lJdruga

nije propisano izdavanje Odobrenja, dok je u Praviln

Misli da je kljudno pitanje imaju li oni pravo na

rekla kako u Pravilniku o standardima nema propisa

usavr5avanjem, Sto znadi da se ne mogu pozvati na t
propi sano dodatno usavr5avanj e. Taj nik l(omor e

kontrolora, jer se znakoie ovlasti ima mi:dicinska se

dodatnim usavr5avaniem medicinske sestre su dobi

postupaka jer su i5le na praksu i usavrSavale se. Boj

kolesicama medicinskim sestrama dije irrterese

se moZe udiniti da ih se pozove na neku od sljedeiih

saslu5a se njihove argumente' MoZda Vije6e moZe

nekom drugom nadleZnom. Radi se o kolegicarna

da treba zajedno sjesti i dogovoriti se. Kristina Olii
pravilnike treba uskladiti jer su Zelje jedno, a pravo

kolegice pozovu i saslu5aju. Darinka Zvorc Novak j
srednje medicinske sestre ne6e mo6i aplicirati,za

Komore rekla je dane znadi. ali da se m'rZda se nei

bolnici. ambulanti ili slidno. Zvonimir Pardina

poslodavaca da ih zadrLijer je velik odljev ljudi iz

Zupaniji velik broj ljudi potpladen, iskori5tavan do

Predsjednica Vije6a predloZila je da se nLa sjednicu

HrSak, kako bi Vijeie upoznalo i predsjednicu Ud

Prijedlog je jednoglasno usvojen'

Ade)
Financijsko izvje5ie o sredstvima utroSenim za

(kotizacije, Skolarine, bolesna stanja)

Voditeljica radunovodstva iznijela je podatke o u

zaprimih u m aterij al i ma za sj edni cu Vij eda' P oj asn i

imali nepotpunu dokumentaci.ju ili neSto od d

F inancij sko izvj eS6e j e j ednoglasno usvoj eno'

Ad10)
Izvje5de Povjerenstva HKMS (potres,)

Predsjednica Vijeia i ujedno predsjednica Povj

izvjesie, te je dodatno pojasnila neke stavke izizvi
pravnic i iz w e da Komore, Mladen S amat dLiiav r Zo

ispunjeni, ostale su jo5 samo tri zamolba koje treba

odradeno na dvije sjednice Povjerenstvir' BrarLkica vidinQc pitala je za.razliku u broju zahti!

1e kolpgice koje ce traLiti isto, a tada se

m cla obrpte

lerne pa lprisli

to zatraLlti, a

je kafo je mogude da se radi o Zelji

lravstVene lj.g." 
u kui.i,jer je unjegovo{

aksinluma i oilazeu drZavni sektor.

ijeia pozovu kolegice Svarc, Mrzljak i

, i prezentiraju svoj Program.

HKMS rekla je kako su svi dobili P

I'oVh. Radni zadaci povjerenstva su

vofiti, a40 zahtjeva je rije5eno. Sve jp

iinti:c nitala ie za.razliku u broiu zahtidva,

fKMS rekla je kako su svi dobili plsano

Rekla je kako su materijale pripreniili



26 u jednom izvje56u, a27 u drugom. Voditeliir;a r

nije dostavio tekudi radun pa nije izvr5ena isplata.

Predsjednica Vijeda pitala je za odluku o naknadi za

povjerenstva, osim predsjedniku Komorer, budluii da

Odluka o naknadi za predsjednicu i dlanove Po'vjere

usvoieni.
Predsjednik Komore pojasnio je da je rad bio terZak i

pomno prouditi i odluditi, Sto nije bilo lalko' Oni koji

dodu Zalbe, nece biti problema' Povjerenstvo jer dalo

su oni koji su odbijeni do sada ve6 vjero.jatno dobili

sljedeiu sjednicu Viieda.

Ad11)
Izvje5de o radu predsjednika HKMS
Predsjednik Komore izvijestio je nazodne o svom

sastanku meduresorne radne grupe u Ministalstlvu

sustavu socijalne skrbi o kojinrLa se treba dogovoriti

sociialne skrbi) te o sastanku s kolegicorn Lukii iz
buduia suradnja izmedu Komore i Ministarstva

sustavu socijalne skrbi. OdrZan je i sastanak sa

sestara, o kojem su se prikupljali podaci. Poslat ie
nedostatku medicinskih sestara, njima na znanie, a

dalje. Prema podacima, a sukladno Pravilniku o mi

medicinskih sestara. Agneza 1,.1 eksij evid predl oZila

Ministarstv a zdrav stv a za slani e tablice o poda.ci

za slanje. Pojasnio je da se stanie radunalo prerma s

Zvonimt Pardina pitao je ima li sestara na trZi5tu, p

zadnjimpodacima ima oko 700 medicinskih

medicinske sestre ko.ie ne namjeravaju raditi u stru

broj odnosi samo na bolnidki sustav. U bolnidl<orn

sestara, a nedostaje ih oko 4500, odnosno oko 25%'

oko 2500 potvrda za odlazak u inozemstvo, ali to

zaistaoti5li u inozemstvo' U Registru je evidentira

odlaska u inozemstvo, s tim da neke medicinslke

neke su zatraLile potvrdu, ali nisu oti5le u i

na kojem jetraL\o analizu novog, odnosno vfiLedeg

obrazloi.enj\mazaVije6e i za Komoru, kalco tri

se mogle predloZiti. Strudno viieie sastat 6e se u ru

svi prijedlozi pri posljednjoj izmjeni Pravilnika

Povjerenstava za staleska pitanja, gdje se rje5avalo

na sastanku Povjerenstva za strudna pitanja i trajno

nastavku trajnog usavrSavanja, obzirom na epidem

da je trajno usavrSavanje zakonska obveza.ltrlkao

ojali 
lgumenti

nu 1 tTzgovarau
ijeni. [zvijestio j

iali i

ijeni. [zvijestio j
rekoliko predmeta vezanihuz obrazova$je te

usavr5avanje na kcrjem se razgovaralo o



gdje se razgovaralo o upitima sindikalne prirodr: (npr

Dogovorenoje kako ie na upite odgovarati pravna sl

samo u iznimnim sludajevima. Suradnja r;a sindi

radilo na dobrobit medicinskih sestara. Sastao se i s

Hrvatske lijednidke komore s kojim je ra:zgovarao o

inicijativu je ministar zdravstva poslao uputu o od

Izvijestio je o tome da je prihvaden EU projekt o GD

Slovenci su nositelji projekta. Frojekt je odobren, tij
definirati sve stavke. Projekt se vi5e odnosi opienito
Projekt je manji, ali je dobra referenca za Komoru

Ostvarena je komunikacija i suradnja s Komorom

HKMS bude suradna ustanova za budu6erElJ pr:oje

Napravljena je anketa zapatronaLne sestre po uzoru
sestrama domova zdravlja, a pc,daci se oilekuj u do sl

sjednicama Povjerenstva HKMS za potrers. Rekao je
na sastanku Uredni5tva Plavog fokusa gdje su im p

planira novi izgled Plavog fokusa na wetr stranici i

Zvonimir Pardina pitao je Sto je sa sastankom s mini
ministar rekao kako ie sastanak biti u rujnu. Pi1,ao je

da jo5 nije objavljen natjedaj. Predsjednil< je dod

predsjednici Hrvatske lijednidke komore i Hrvatske
prethodna predsjednica zamolila dopredsjednicu da

dopredsjednica nije mogla preuzeti tu obvezu zbog

predsjednica predloZila sadaSnjeg predsjednika, a

pro5lom sazivu sabora dobro suradivalo s Odborom

sazivu. U prethodnom sazivu trebala se 12.5. odtLati

epidemioloSkih mjera nije mogla odrLati, a nakon

uvijek oporbeni, ali smatra da ie se i u o'vom sezivu

Predsjednik je pitao je kako ie se rije5iti pitanje i

Vijeie donijeti takvu odluku, buduii da Vijeie ne d

podruZnica, ve6 Vije6e raspisuje izbore s;amo za de

produlj iti mandat predsj ednika podruZnioa. Cecilij a

duZnosti. Tajnik Komore rekla je kako podruZrLice

predsjednika podruZnica. Predsjednik je rekao da Vi
predsjednik podruZnice moZe sam sazvuti svoju sku

podruZnice. Smatra da bi trebalo pravno regulir:ati m

podruZnica odgode. Tajnik Komore rekla je kako Vi
Predsjednik je rekao kako netko moZe prigovoriti j
a Vijeie donosi odluku samo za delegate. BlaZenka

podruZnice odluku o raspisivanju izbora za pledsjed

odbor donijeti odluku o odgodi izboru za predsjedni

takvom sludaju izbori mogli odgadati u nedogled pa

Komore rekla je kako na to pitanje moZe odgovoriti

fT) ,, -A:^ i^ ra ^^^-^ -,,-^l-^ :^-+:+,,^::,1. ^

su pokrenute prve aktivnosti vezano upto.
:n Zdravstva, odgovorenoje daje
je sa saborskim odborom, odgovoreno je

pojasnio da su vanjski dlanovi Odbora

rlost da se izbori za predsjednike

ha6i neko pravno rje5enje. Tajnik
aknadno, te da ie svi predsjednici

3e rdspisuje izbore zadelegate skupStirie, a

;inu i provesti izbore za predsjednika

mori: medicinskih sestara, s tim da je
de dlan Odbora umjesto nje,

aq'laiz Osijeka, pa je tada5nja

predsjednika Vije6a. Rekao je kako se u

se nhda da 6e se tako nastaviti i u ovonl
te dbora, ali se zbog

ia . Predsjednik Odborfl je
1e



podruZnica biti izvijeSteni o mogu6nostima, odLnosno

tim da se predsjednicima podruZnica poSa.lje naputak,

isti nadin i kako se dlanovi ne bi Zalili. Predsiednica

niti u jednom dokumentu nije predviclena ovakva situ

prema kojem se moZe rijeSiti ovakva nedoumica.

pravnici koji mogu naii mogudrrosti.

Ad12)
Ostavka predsjednika Povjerenstva za bolnitku d

Predsjednica Vije6a izvijestila je nazodne kako je
djelatnost, kolega Josip Brusi6, Vijedu i predsjedniku

profesionalne situacije i angaLmana na C<lvid ocljelu

funkciju predsjednika Povjerenstva. Pojasnila je kak
javnog pozivazadlana Povjerenstva. PredlaZe da do

Povjerenstva, kako bi Povjerenstvo moglo nastaviti s

nakon pristiglih prijava na javni poziv. Tajnik
do 20 . ruj na, odnosno do 2l . ruj na, buduiri da se rok
od 30 dana odrLava se sjednica Vijeia i donosri se odl
Odluka o raspisivanju javnog poziva jednoglasno

Adr2)
Razno
Nada Tadi6 rekla je kako je poslala e-mailom upite i

sniZavanje dlanarine za vrijeme epidemije. Drugi je j
da u ovom trenutku ne postoji obveza skupljarrja

dosadaSnjih predavanja u smislu jedinstvenih kriterij
pitanja lzvr5nog odbora podruZnice ili pitanja d

Nada Tadii rekla je da su to pitanja dlanova. An

Povjerenstvu za strudna pitanja i trajno usavr5avanje,

pisani prijedlog vezano uz obvezu skupljanja bodov
Povjerenstvu moZe poslati i pitanje o kvaliteti
Povjerenstvo za sljededu godinu treba donijeti z;aj

predavanja za sve podruZnice, jer su dosadaSnia p

predavanja trebalo malo standardizirati. Agneza Al
sestra kojaje organizator, a onaje kao glavna sr:stra

odgovoma zakvalitetu, a ne autori predavanja. Karol
postoji rudna grupa za sestrinsku edukaciju u sustavu

predavanja. Radna grupa ima 10 dlanova koji preg

a takoder postoje i upute zaizradu planova trajnog
koje preporuku trebaju prvostupnici, jer su oni p

odrediti tko ie biti odgovoran - glavna sestra, ured

rekla je kako se to podrazumijeva i kako svaka rus

rekla je kako se svake godine izdaju upute u kojima

rvr5a*anja. Agneza Aleksijevi6 pitala je
adi. Nada Tadii je rekla kako se treba

bog i dalje obavljptr
bis aoraspisivadju
.daS e predsjednida

a Vije6e (:e rzabrati novog dlana
je kako bi se kandidati mogli javfti

Kom$re poslao neopozivu ostavku zbo

Ldor4, a Vije6e (:e rzabrati novog dlana

relkla ie kako bi se kandidati mogli iar

ka o novom dlana Povjerenstva.
rlena,

roduljuje zbog nedtjelje. Nakon toga, u rpku
rka o novom dlana Povierenstva.

ice. Jed

on-line
o pitanj

loea id
, - r" f .
ououTr

. Predsjednica Vijeia pitala je jesu li to

ja Soti6 Uranii predloZila je da se

koje 6e imati sjednLicu22. rujna, po5alje

Nadq Tadii rekla.je da 6e tako udiniti, t

iih predavanja, buduii da smatra kako

kvalitetu ili netko tre6i. Agneza Aleksijpvii
ra mpra voditi brigu o tome. Cecilija R{tim



Bakii rekao je kako su ustanove razlidite, neke r;u v
predavanja irna kvalitetnih i nekvalitetnih pa se pita

biti preporuka nekoj ustanovi ili glavnoj siestri ili ko
Zupanije postavljeno je i pitanje moZe li se dobiti b
dobio financijsku pomoi, odnosno detaljni popis po

dlanovi Lale da su dlanovi iz drugih Lupanija dobili
RaZnjevi6 je rekao kako to ne ovisi o Zupaniji.jer

kotizacija. Voditeljica radunovo,dstva reklla je der su s

Komore odobrene ako je podnesena potpuna dokume

morala malo vi5e aktivirati po tom pitanju. Analiza
nekoliko mjeseci posla. Tajnik Komore rekla je kako
Lupanije kao takve, jer ne posto.ji regionalna opredije
osobno.

Jelena Kitanovid zamolila ie da se na sastanak s mini
Covid odjel, buduii da im je jako te5ko raditi i pret

biti u bliskoj bududnosti. Jako je te5ko organrzfuati

ljude koji 6e raditi. Smatra da ima politidl<ih veza,

Medicinskim sestrama se nije omogudio rJodatak na

spremadica imaju taj dodatak.I:z,uzetnojcrj je teiiko,

teSkim pacijentima. Nrje joj te5ko raditi zdravst'uenu
jednom je zamolila da netko od medicinskih sestara

s ministrom.
Predsjednik Komore zamolio je da se po5alje pisana

sastanak s ministrom na temu radana Co'vid odieli
tema bi se mogla izgubiti medu ostalima. Jelena Ki
obavljati i testiranie, jer se pojavio i protest lijeilnika
voditi i Covid ambulantu. Redeno im je da diplomi
testiranje. Nije im te5ko raditi, ali ima puno prob

medijima vezano uz ovaj teLakrad i da bi se ttebalo
prosvjed. Lijednici ne Lele i6i u pratnju s pacijentima

medicinskim sestrama. Misli da bi Komora trebala vi
nedostaje medicinskih sestara. Odredene sestre izbj
mladih i zdravih medicinskih sestara koier ie mo6i
kako je vi6e od 90% posla s covid pacijentima na m

iskoristiti u borbi zaprava medicinskih sr:starar. Medi
odjelu, a s lijednicima se konzultiraju preko telefona,

Agneza Aleksijevii je rekla da je to probllem glavne

rje5avati, iako razumije kolegice i kolege s pote5k

mora rje5avati takve probleme.

Ivica RaZnjevid je rekao kako se znalo da ie medicin
Covid, ali se mora naii lijednik koji 6e i6i u prattnju s

ravnatelj. AgnezaAleksijevii rekla je kako se mora

pkljudi jedna od sestara koja vodi

s Oovidom, a kod nje samo ona i

jegu, alije te5ko sve organizirati. JoS

je ra$e na Covid odjelima ode na sastar]rak

, jer a[o na sastanku bude previSe tema, ova

u u pitaniu liudi iz poiedine Zupaniie. a ne

enost ili pristranost, azahtjevi se Salju

ie realirati putem medija kako bi se dulQ da

ava.ju rad na Covicl odjelu, a neie vi5e bflti

iti rra Covid odjelima. Bojan Bakid reka! je

a. Smatra da ona kao slavna sestra bolhice

e sebtre odraditi 99%o poslavezano uz
pacijqntom. Tako ne5to mora kontrolirali
a6i nldin da se problemi rije5e.

. Rerkfaje kako bi
ngiratrvezano uz

i odbijaju poslove



BlaZenka Stunja rekla je kako razumije kolegicu Kita
s ministrom gdje ie se istaknuti da se rade dodatne
jer medicinske sestre rade briseve. Smatra da rnedici
koje rade u nedostatku epidemiologa, ane ih kasnije

se kaZe jasno Sto rade medicinske sestre i postoji San

Lupanijama, po timovima kako to postoji u palijativi.
na nivou neke ustanove, Zupanije ili sela i pogurati i
Karolina ViZintin je rekla kako podrZava BlaZerrku

6 mjeseci radi raspored medicinske sestre za Covid
dan komunicira sa svojom pravnom sluZbom. Covid
iii raditi, ali svaka sluZba mora dati odrecteni bro.l izv
dodatka. BlaLenka Stunja rekla je kako nije stva.r u
nj ezinoj b o ln ici laboratorij ski tehn idari i i nZinj e ri uzi
Baki6 rekao je da se taj problem razlidito rje5ava u

Karolina ViZintin rekla je da pravna sluZba mora
je moZe li medicinsku sestru rasporediti da uzima bri
ili to rade liiednici.
Jelena Kitanovid je rekla da u niihovoj ustanovi medi
smatra da to kvalitetnije rade od lijednika. Predsjedni

bolnidki sustav ili postoje i ambulante izvannjega. J

80% testiranja. Predsjednica Viieia rekla je kako u

Ivica RaZnjevii rekao je kako odito ne postoje isti kri
za epidemiologe, a sada i oni moraju ne5to raditi.
u5iu Skoli, krpelje, bjesno6u, ugrize, imaju de:Zurstv

lijednici, a ima ih malo, u gradu Zagrebu ima samo 1

kako u njegovoj ustanovi lijednici specija.lizanti svih

rekao je da ie se dogoditi da su sigurniji oni koji
drugim odjelima.
PredsjednicaYijedapredloZila je da se svi problemi i
Karolina ViZintin je pitala gdje je sindikat u ovcrj sit
Predsjednica Vijeia svima je zahvalila.
Sjednicaje zavr5ila s radom u 13.17 sati.

Zapisnik vodila:
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ovi6 i podrZava. PredlaZe poseban sast4hak

intervencije koje nisu postojale do sa$a,

irn pestrama treba priznati intervencij {

iditim ustanovama.

konkletna pitanja poSalju pisanim pute
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